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W odpowiedzi BDG.0003.1.1290.2020 na moją interpelację podano, że do 31.07.2020 na terenie 

miasta Częstochowy wydano zezwolenia w formie decyzji administracyjnej na usunięcie 1 174 szt. 

W odpowiedzi BDG.0003.1.1860.2021 zawarto informację, że w  2020 r. zostało wydanych 170 

decyzji zezwalających na usunięcie drzew. 

Skąd taka rozbieżność w podanych ilościach? 

Czy wynika to z faktu, że w odpowiedzi BDG.0003.1.1860.2021 podano ilość wydanych decyzji 

zezwalających na usunięcie drzew, a nie jest to tożsame z ilością drzew, na które wydano pozwolenie, 

ponieważ jedna decyzja pozwala często na wycięcie większej ilości drzew? 

• Jeżeli tak, to proszę o podanie ilości drzew na terenie miasta Częstochowy, na których 

usunięcie wydano zezwolenie w formie decyzji administracyjnej w 2020 roku. 
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